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Místo:   zasedací místnost ÚMOb Hrabová 

Čas:  15:00 – 17:00 

Přítomni: Ing. Milan Kratochvíl, Martin Krejčíček, Ing. Jiří Kubečka, Ing. Jiří Skalský, Ing. Tomáš 

Konečný, Jana Batelková, MBA 

Omluveni: Ing. Iva  Vinklerová, MBA, Ing. Adam Hrabovský,  Ing. Jiří Koritár 

Hosté :  Renáta Moskalová, Svatava Králová  

 

 

 

 

 

 

 

Program jednání: 

1. Aktualizace seznamu úkolů pro členy komise pro příští jednání 

2. Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

3. Různé 

4. Předběžný program pro následující jednání komise VDE  
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1. Aktualizace seznamu úkolů pro členy komise pro příští jednání 

 

Členové komise byli seznámeni s aktuálním aktualizovaným seznamem úkolů 

 

 

• Aktualizace stavu neuzavřených úkolů  

 

Zodpovídá: Martin Krejčíček společně 

 

• Aktuální přehled možných dotačních titulů  

 

Zodpovídá: Ing. Iva Vinklerová 

 

 

   

 

2. Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

 

 

 

a) Místní komunikace K Pilíkům, usek mezi ul. Bělská a ul. Poplužní 

 

Komise VDE doporučuje v letošním roce realizaci opravy výše uvedeného úseku živičným 

povrchem skladby dle předloženého rozpočtu, který předložila paní Renata Moskalová.  

 

 

b) Místní komunikace K Pilíkům, předběžní informace MMO OOŽP 

 

Komise VDE doporučuje v letošním roce zpracování PD a zajištění potřebných povolení pro realizaci 

úseku  od ul. Bělská  směr Paskov p.č. 2566, dle požadavků vyplývajících z předběžné informace 

MMO OOŽP. 

Komise VDE doporučuje zahrnout do rozpočtu na příští rok realizaci výše uvedeného úseku. 

 

 

c) Místní komunikace Na rozvodí  

 

Komise VDE doporučuje v letošním roce realizaci plošné opravy výše uvedeného úseku metodou 

Jetpatcher, dle předloženého rozpočtu, který předložila paní Renata Moskalová. Nutno dodržet 

technologický postup této metody opravy komunikací. Na základě zkušeností s opravou této 

komunikace bude komise v budoucnu zvažovat použití této technologie na jiných, méně vytížených 

komunikacích.  
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d) Stav PD VO a plánované realizace v obci, oprava MK K Nadjezdu 

 

Paní Svatava Králová seznámila členy komise VDE s aktuálním staven zpracovaných PD VO a 

předpokládanými termíny realizace. 

  

Na základě informací od paní Svatavy Králové komise VDE doporučuje v letošním roce realizaci 

opravy povrchu ul.  K Nadjezdu (živice) v úseku za odbočkou k novostavbám RD směrem k ul. 

Místecká dle předloženého rozpočtu. (Na této části komunikace není plánováno VO) 

 

 

e) Budování stanovišť závěsných kontejnerů 

 

Komise VDE obdržela od Ing. Jany Faicové návrh zásad pro budování stanovišť závěsných 

kontejnerů zpracovaný MMO OOŽP  

  

Komise VDE nemá k návrhu žádné připomínky.  

 

f) Zřízení sběrného dvora na ul. Krmelínská 

 

Komise VDE obdržela od Ing. Jany Faicové informaci o záměru MMO vybudovat mezi ulicemi 

Místecká a Krmelínská (zeleň) sběrný dvůr OZO.    

Komise VDE doporučuje nesouhlasit s umístěním sběrného dvora v lokalitě ul. Krmelínská.  

 

g) Šetření podnětu ve věci znečištění vodního toku Zyf v lesním parku Hrabovjanka.  

 

Komise VDE pověřila Janu Batelkovou, MBA  zastupováním komise na tomto šetření.  

 

 

h) RMOb Hrabová požádala komisi VDE o výběr podoby mapy obvodu 

Komise VDE doporučuje s dodaných návrhů variantu z openstreetview s doplněním (zakreslením, 

zvýrazněním) významných míst v obci (kostel, úřad, atd.). 

 

i) RMOb Hrabová požádala komisi VDE o stanovisko k umístění stojanů na sdílená kola   

Komise VDE doporučuje přemístění stojanů na sdílená kola z lokality kostelík(moštárna) na začátek 

ul. Domovská(rezidenční domy). 

Komise VDE doporučuje přemístění stojanů na sdílená kola z lokality kruhový objezd (ul. Paskovská, 

Mostní)  na zpevněnou plochu před areálem Sokolu Hrabová. 

Komise VDE doporučuje umístění stojanů na sdílená kola v lokalitě Hrabová Statek. 

Komise VDE doporučuje umístění stojanů na sdílená kola v lokalitě obchodu Hruška. 
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j) Výjezd ulice šídlovecká 

 

Komise VDE obdržela podnět občana k úpravě (zabezpečení) ulice Šídlovecké v úseku podchodu na 

ul. Místecké po křížení s ulicí Příborskou.    

Komise VDE doporučuje zjednosměrnit tento úsek ve směru od ul. Příborská směrem k podchodu.  

 

k) Přístřešky zastávka MHD Frýdecká - JIP 

 

Komise VDE byla požádána o stanovisko k umístění přístřešků na zastávky MHD Frýdecká - JIP .    

Komise VDE doporučuje umístění přístřešků v obou směrech.  

 

 

3. Různé 

  

a) Investiční plán financování vodohospodářských staveb MMO 

Členové komise VDE byli seznámeni s aktualizací investičního plánu financování 

vodohospodářských staveb MMO. 

 

b) Vybudování chodníku na p.č. 1308 v k.ú. Hrabová 

 

Komise VDE doporučuje výstavbu chodníku na p.č. 1308 v k.ú. Hrabová, od ul. Paskovská k p.č. 

1315/46 v k.ú. Hrabová (lokalita RD Na Hurtě). 

 

 

c) Vybudování chodníku a přechodu pro chodce – Sokol Hrabová 

 

Komise VDE doporučuje zpracovat PD na zatrubnění, realizaci chodníku a přechodu pro chodce na 

ulici Paskovské v úseku zpevněné plochy před Sokolem Hrabová. 

 

4. Předběžný program pro následující jednání komise DVE (Červen 2023) 

 

• Seznámení s aktualizací seznamu nedokončených úkolů 

• Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

• Aktuální přehled možných dotačních titulů 

• Různé 

 

 

Zapsal dne 23.5.2023  Martin Krejčíček 


